Who were the Pilgrims?
The American language as a variety of English started to develop in the seventieth (XVII) century, thanks to a group of the first settlers.
Now this group is called the Pilgrims.
The Pilgrims were a Protestant religious group who wished to make religion simpler and less ceremonial.

A ship “Mayflower”
Four hundred years ago the Pilgrims went to America to live there.
September 6, 1620 the Pilgrims set sail on a crowded ship called the Mayflower. After leaving England, the first days of the voyage had passed with good winds and gently rolling seas. But soon the black clouds began to cover the sky, the weather changed and a storm began. During the voyage there were other problems. After over 66 days of travel Mayflower landed on the rocky shores of Massachusetts.
The Pilgrims left England from Plymouth and they decided to give the same name to the future town. Now in the USA there is a town with the same name. Later other people from Great Britain gave British names to their towns.
 Leaving England the Pilgrims took their language to America. So the Americans and the British speak the same language – but with some differences! 

Кто были Пилигримы?
Американский английский как вариант английского языка начал развиваться в 17 веке, благодаря группе первых поселенцев.
Сейчас эта группа называется Пилигримы.
Пилигримы были Протестантской религиозной группой, которая хотела сделать религию проще и с меньшим церемониалом.
Корабль «Майский цветок»
400 лет назад Пилигримы отправились в Америку, чтобы там жить.
6 сентября 1620 года Пилигримы отправились в плавание на переполненном корабле «Майский цветок». Покинув Англию, первые дни путешествия были при попутном ветре и минимальной качке. Но вскоре чёрные тучи закрыли небо, погода изменилась, и начался шторм. Во время путешествия были и другие проблемы. После 66 дневного путешествия  «Майский цветок» пристал к скалистым берегам Массачусетса.
Пилигримы уехали из города Плимут, и  они решили дать то же самое название будущему городу. Позже другие люди из Великобритании давали Британские названия своим городам.  
Покидая Англию, Пилигримы взяли с собой свой язык в Америку. Поэтому Американцы и Британцы говорят на одном и том же языке, но с некоторыми различиями!
  


